
VIDEO: Já jsem jen blbá ministryně, vždyť se
na mě podívejte…
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ČESKO: Copak jsem bohyně války? Já přece armádu nevedu, co řekne armáda, to splním.
Jako ministr přece armádu nevedu, já v tom létat nebudu, já ničemu nerozumím. Prostě
jsem zbytečná.

https://cz24.news/wp-content/uploads/2023/10/1497.mp4
V roce 1996 absolvovala kurz celoživotního vzdělávání a složila závěrečnou zkoušku. V roce 2011
získala vysokoškolské vzdělání v magisterském studijním programu Mezinárodní teritoriální studia
ve studijním oboru Mezinárodní vztahy a evropská studia na Metropolitní univerzitě v Praze. Před
vstupem do politiky pracovala na přepážce. Absolvovala kurz (média,
projekty, politická ekonomie) s úzkou vazbou na uplatnitelnost absolventů na trhu práce. Druhou
složku studia pak tvoří volitelná specializace v teritoriálních studiích, a sice blok kurzů pro britská
a americká studia či pro evropská studia. Všechny bloky obsahují kurzy zaměřené na politiku v
daných regionech (resp. na politické systémy zemí regionu) a kurzy z oblasti areálových
studií (regionální organizace a spolupráce, historické formování regionu)…

 

 Poslechněte si, to stojí za to! Její genialita je nekonečná:
trumfne i Řeporyjce…
Nevím, kdo je Zaorálek, nevím, na co jsou letadla, prostě to vojáci řekli…

A toto nesvéprávné podepisuje vojenské smlouvy za 500 miliard? Je to tedy jen nastrčený bílý kůň,
který není za své činy a podpisy zodpovědný?

Já prostě věřím, ale nechápu, jaký je rozdíl mezi čtvrtou, čtvrt a půltou, či pátou generací. Já věřím,
že oni tomu rozumí, ale vůbec netuším, co ode mne chtějí. V kursech jsem se to neučila, mám jen
politické kursy a diskuze na přepážce, neboli mám vysokou školu života!
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Proboha, co se to tam z ODS dostalo? Kde se to vzalo? Takže když vojáci a zelené mozky nařídí, že
jdou někoho postřílet, tato vzdělaná dáma od přepážky s vysokou školou života a jakýmisi kursy na
soukromé placené škole prapodivných výuk při zaměstnaní vážně rozhoduje o nákupu nejdražších
zbraní s posláním, že máme pomoci USA z dluhů?

Vážně jsme se zbláznili, že toto tolerujeme?

Citát: “Podívejte se na mě! Podívejte se na mě! To monstrum ve mně pořád roste a roste! ” —
Monster

 

P.S. výše text nejsou přesné citace, ale parafráze na její genialitu.
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